
Zápis z 3. jednání komise pro životní prostředí konaného dne 13. 4. 2023 
 

Přítomni:  

Tomáš Berka 

Čestmír Jež 

Markéta Kozlová 

Renáta Friedlová 

Miroslav Skarka 

Taťána Ujházy 

Petr Salamon 

Martin Tvardek 

 

Omluveni: 

Aneta Kiszová 

Petra Sekaninová 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání 

3. Ekoden jaro 2023 

4. Bleší trh 

5. Přednáška kolem řeky Morávky 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

K bodu 1 

3. jednání komise pro životní prostředí zahájil předseda komise v 17:05. 

 

K bodu 2 

Předseda komise představil návrh programu. 

Komise schvaluje návrh jednání 

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

Bylo přijato usnesení č.3/1 

 

K bodu 3 

Předseda komise Tomáš Berka představil závěrečné přípravy na akci Ekoden jaro 2023, která 

se bude konat dne 15. dubna 2023. Bylo zakoupeno občerstvení na akci u paní Pernicové, 



zároveň budou napečeny bábovky, frgály, buchty a slané záviny od členů Tomáše Berky, 

Renáty Friedlové a Markéty Kozlové. Proběhla kontrola stavu počtu rukavic a odpadkových 

pytlů pro účastníky akce. Byl zajištěn obecní přívěsný vozík na svoz nasbíraného odpadu. Sraz 

bude od 15. hodin před sběrným dvorem a bude se uklízet kolem černého potoka. 

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

Bylo přijato usnesení č.3/2 

 

K bodu 4 

Ve dnech 30. června až 2. července proběhne v areálu multifunkčního hřiště akce „Bleší trh“, 

pořádaný paní Kwaczkovou. Naše komise pro životní prostředí byla požádána o pomoc na této 

akci. Jedná se o zajištění ekologických her a aktivit pro děti a mládež. Za naší komisi byly 

vymyšleny tyto aktivity: Třídění odpadů (Martin Tvardek, Taťána Ujházy), poznávačka rostlin, 

stromů a živočichů (Markéta Kozlová, Petr Salamon), sázení semínek do plastových kelímků 

od jogurtu (Tomáš Berka). Prosím členy, aby mohli sbírat plastové kelímky od jogurtů. 

V měsíci květnu proběhne schůze předsedů jednotlivých komisí, vedením obce a paní 

Kwaczkovou, kde budou sděleny podrobnější informace o průběhu a zajištění akce. 

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

Bylo přijato usnesení č.3/3 

 

K bodu 5 

Člen komise pan Miroslav Skarka bude pořádat přednášku v terénu kolem přírodní památky 

řeky Morávky. Termín byl stanoven na 17. května od 16. hodin. Sraz bude u Kačabaru. 

Informace jsou uveřejněny formou plakátu v doberských listech a na obecních nástěnkách.   

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

Bylo přijato usnesení č.3/4 

 

K bodu 6 

Členové komise otevřeli téma ohledné skladování odpadu a strategii obce ohledně tohoto 

tématu. Sněmovna prozatím stanovila termín ukončení skladování odpadu na rok 2030. Naše 

komise pro životní prostředí obce Dobrá by se ráda touto problematikou do budoucna zabývala. 

V současné době navrhujeme informovat občany ohledně tohoto tématu formou odborného 

článku v doberských listech a odborné přednášky. 

Hlasovalo 8 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

Bylo přijato usnesení č.3/5 

 

 



K bodu 7  

Příští jednání komise proběhne po domluvě se členy v měsíci červen, termín bude upřesněn. 

Předseda ukončil jednání komise v 18:00 

 

 

Zapsal Tomáš Berka 

Předseda komise 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Usnesení z 3. jednání Komise pro životní prostředí ze dne 13. 4. 2023 

 
3/1 schvaluje 

 

 Program 2. jednání komise pro životní prostředí konaného dne 13. 4. 2023 

 

3/2 bere na vědomí 

 

 Informace o přípravě akce EKODEN obce Dobrá jaro 2023 kolem černého potoka. 

 

3/3  bere na vědomí  

 

Informace o průběhu akce „Blešího trhu“ pořádaný paní Kwaczkovou ve dnech 30. 

června až 2. července 2023 v areálu multifunkčního hřiště  

 

3/4 bere na vědomí 

Informace o přednášce P. Skarky ohledně přírodní památky řeky Morávky konanou dne 

17. 5. 2023   

 

3/5  bere na vědomí 

Komise pro životní prostředí obce Dobrá se bude zabývat v budoucnu tématikou 

ohledně skladování odpadu a strategii obce v odpadovém hospodářství do roku 2030 

 

 

 

Zapsal Tomáš Berka 

Předseda komise 

 

 

 

 


